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1.    Status på vores Logo-projekt - Blot en kort opfølgning på hvor vi er nu. 

• Der er lavet aftaler med Sportigan - ang. arbejdstøj m. logo til medarbejdere. Vi får 

arbejdstøjet mandag og laver gruppefoto af hele personalegruppen tirsdag, så Tina kan 

tage billedet.  Anders sendte gruppefoto’s rundt af personalet i det ny personaletøj. 

• Der er ændret logo på brevpapir og de flest dokumenter. Tina og jeg gennemgår principper 

mv. så de også tilrettes med logo - hjemmesiden når vi først til i uge 9. Tina er lidt hårdt 

booket i disse uger. Orientering 

• Skiltene, som Rasmus Høgh fra No har lavet, er, som I har kunne se, sat op ved 

hovedindgangen ved skolen, samt et ved børnehus indgang og SFO, samt et fælles ved vejen 

ind til P-plads. Dertil 1 skilt til No børnehus. I forhold til skiltning ved hovedvejene, så 

mangler dette fortsat at blive undersøgt. Orientering 

• Vi havde et rigtigt godt fælles personalearrangement d. 5. september for alt personale i 

Børnebroen Hee No. Det var skolen, der havde inviteret og der var lavet grupper på tværs 

og så havde laverne lavet opgaveløb rundt på skolen med døde poster, med opgaver i alt fra 

logisk tænkning i matematik, sproglege, kørsel med programmerede Bibobs efter skatte 

kort og med fund af skat, sanglege, krydsogbollestafet i hallen mv. med efterfølgende 

spisning af sandwich inden en Volleyboldturnering i hallen mellem grupperne og afslutning 

med snak og kaffe med lidt sødt. En rigtig god aften.  

   

2.  Meddelelser fra: 

• Elevråd – De har møde i næste uge. Den planlagte udflugt før jul til den gamle by blev aflyst pga 

udsolgt af billetter derovre og de lavede juleløbet i stedet for. 

• Formand – Intet nyt 

 

• Skoleleder 

o Skoleårets planlægning. Status – skoleplanen er fremlagt og drøftet med lærergruppe 

og vi har en fælles plan klar. Mus samtaler afsluttes i løbet af uge 3 og jeg kan derefter 

lavet et udkast til fagfordeling, samt opgaveoversigter for lærerne. Dette arbejde 

forventes afsluttet inden vores emneuge i uge 6. Lærerne vil i ugerne efter vinterferien 

så deltage i den endelige fagfordeling, som vil lægge til grund for skemalægningen. 

Dette arbejde vil ske i løbet af marts. Vi er derfor meget foran vores normale 
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procesplan, men dette skyldes, at vi ønskede mest muligt på plads, inden Joan gik på 

barsel. Monica og Anders genoptager arbejdet med skoleplan og årsplanlægning fra 

næste uge. 

o Aftaler vedr. åbent hus inden skoleindskrivning. Tina har sendt indbydelsen ud til alle 

kommende 0. kl. elever i vores skoledistrikt. Jeg har fredag møde ang. en elev til 

kommende 0. kl. fra et andet skoledistrikt, der ønsker at høre om Hee skole. På mandag 

starter der også en ny elev i nuværende 0. kl. 

På onsdag d. 18. januar kl. 16.30 skal vi bruge nogle elever, gerne mindst 4, så de i 

små grupper m. 2-3 kan vise de fremmødte familier rundt på skolen. Jeg har aftalt med 

lærerne, at der er ryddet pænt op efter fagdag. Hertil gerne et par fra skolebestyrelsen, 

som forældrene også kan spørge om Hee skole. Jeg har forberedt en kort PP, der i 

hovedtræk beskriver lidt om, hvad vi er for en skole. Den vises på biblioteket, når der 

er nogen klar til at høre om den. Her vil der også stå, vindruer, mandariner, småkage, 

saft, kaffe klar.  

Der er lavet en infofolder om introforløbet for kommende 0. kl. – og der er lagt vægt på 

at det også er åbent for elever, der ikke går i vores børnehuse, kan deltage med deres 

forældre og siden på lige vilkår med de andre sammen med de andre kommende 0. kl.  

Dagene og tiderne er aftalt med Børnehusene, Thyra og Bodil. 

De får også en reminder omkring indskrivning. På tirsdag d. 17. januar lægges denne på 

hjemmesiden under et link med skoleindskrivning. Det gør Tina. 

Det var et fint arrangement. Der kom 5 familier og vi håber så, at de øvrige familier vi 

har i vores børnehuse, så blot tilmelder deres børn, samt gerne flere. 

Vi vil til næste år lægge en skriftlig reminder ud til familierne til kommende 0. kl. i 

vores børnehuse en uge før i forhold til infomødet. Anders skriver det ind i en 

procesplan vedr. indskrivning.  

o Evt. 

• SFO – Line er fuldtids sygemeldt pga. operation fra d. 18.01.2023 og ca. 6 uger frem. Vil dog 
have en glidende opstart, når smerterne er væk. 

• Medarbejdere. Monica er kommet tilbage efter endt barsel og Mette er fortsat i Joans barsel. 
• Støtteforening. Intet nyt. De er pt 4 i bestyrelsen. 

 
3. Økonomi – Der er ikke noget nyt ud over det, I hørte på sidste møde. 
 
4. Fast punkt – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker bag  

     ordene.   

• Årshjul for skolebestyrelsen – nyt tiltag – som jeg gerne vil drøfte med jer. 

Vi gennemgik det. Vi ændrer det, så der lægges to årlige temamøder ind. Det første ligger i 

november og har fokus på visionen og de pædagogiske tanker for Hee skole. Der sættes et 

punkt på til september-mødet med fokus på at finde det tema, vi vil arbejde med på 

Temamødet, samt arbejdsformen. Den placering gør, at vi har et overordnet overblik over 

økonomi, og det er inden lærer og ledelse har lavet de endelige aftaler omkring tidsforbrug på 

skolen i skoleplanen. Det andet temamøde ønsker vi skal være fælles for hele Børnebroen og i 

samarbejde med børnehusenes bestyrelser. Det lægges i foråret enten marts eller april. Det gør 

det muligt at arbejde med det, vi når frem til i det kommende skoleår. Fx tiltag med overgange i 

kommende forår, fælles indsatser fx profil – mere fokus på grøn profil ect. Det kan være mange 

forskellige ting I vælger at fokusere på. Anders tilretter årshjulet, men afventer og sender det 



 

  

ud, vi afventer lige vedr. endelig placering af fælles møde med Børnehusene. I første omgang 

lader jeg marts være måneden for fællesmødet. 

• Principper for gode overgange på Hee skole – ses i sammenhæng med introforløb for 

kommende 0. kl. – infofolder for 0. kl., samt samarbejdsaftale m bl.a. Tim skole. 

Vi gennemgik den og rettede den til. Oplæg kommer ud sammen med referat. 

• Indskrivningsarrangement i uge 3 – evaluering af dagens arrangement – hvordan vil vi lave det 

fremadrettet. 

5. Evt.   Sara og Trine kan ikke den dato vores møde i marts ligger på og vi foreslår, det rykkes en uge  

                til onsdag d. 22. marts. 

                Fortsat ønske om flere billeder og videoer fra skolens liv på Facebook, som vi kan dele. 

                Obs der er to facebook sider vedr. Hee skole. Den der kun hedder Heeskole nedlægges. 

 


